



## South Cove Manor at Quincy Point Rehabilitation Center

---

### COVID-19 Update

---

Dear Family and Friends of South Cove Manor:

Over the past 16 days, South Cove Manor has had 18 staff members test positive for COVID-19. Over those same 16 days, we have had only ONE resident test positive. What that tells me is that our infection control practices continue to make South Cove Manor the leading organization in Massachusetts when it comes to fighting this virus. As I had said in my letter on January 6th, we are following the return to work protocols outlined by the Department of Public Health (DPH), and no staff member will be permitted to come back into the building until we are certain they no longer pose the risk of spreading the virus to others.

Through our internal contact tracing conversations with staff, it is apparent that each of these cases originated outside of our building.

As of this morning, 6 of those 18 positive staff members have returned to work, and several more are on schedule to return this week.

As of today, we have 12 staff members that are excluded from work while they recover. A breakdown of where in the building those staff members work is below:

- [First Floor: 3](#)
- [Second Floor: 2](#)
- [Third Floor: 2](#)
- [Support Staff: 5](#)

We are confident that our infection control policies and procedures are effective, and that the possibility of any future internal spread is very, very low.

As of today, the quarantine of residents on the second floor has ended, and those residents are able to exit their rooms, and engage in group activities, as well as enjoy meals with other residents. It is possible that the quarantine for first floor residents could also be lifted tomorrow. This is contingent on the results of another round of testing that will occur tomorrow on that floor. I will continue to keep you informed as this situation evolves.

Please let Li Chen, or I know if you have any questions, and thank you again for placing your trust in South Cove Manor.

Sincerely,  
William J. Graves  
President & CEO

---

## COVID-19更新

---

親愛的中華頤養院的家人和朋友：

在過去的 16 天裡，中華頤養院有 18 名工作人員的 COVID-19 檢測呈陽性。在同樣的 16 天裡，我們只有一個居民測試呈陽性。這告訴我，我們的感染控制措施繼續使中華頤養院成為馬薩諸塞州抗擊這種病毒的領先組織。正如我在 1 月 6 日的信中所說，我們遵循公共衛生部 (DPH) 概述的重返工作崗位規程，在我們確定他們不會構成將病毒傳播給他人的風險之前，不允許任何工作人員重返崗位。通過我們與員工的內部接觸者追蹤對話，很明顯這些案例中的每一個都起源於我們大樓之外。

截至今天上午，這 18 名陽性員工中，已有 6 人復工，本週還有數人按計劃復工。

截至今天，我們有 12 名員工在康復期間被排除在工作之外。這些工作人員在大樓中的工作地點的細分如下：

- 一樓: 3
- 二樓: 2

- 三樓: 2
- 后勤人員: 5

我們相信我們的感染控制政策和程序是有效的，並且未來任何內部傳播的可能性非常非常低。

截止今日，二樓居民隔離結束，居民可以走出房間，進行集體活動，與其他居民一起用餐。明天一樓居民的隔離也有可能解除。這取決於明天將在該樓層進行的另一輪測試的結果。隨著這種情況的發展，我將繼續通知您。

有任何問題請讓陳力，或者我知道，再次感謝您對中華頤養院的信任。

真摯地，  
威廉·J·格雷夫斯  
總裁兼首席執行官

Please support  
South Cove Manor

請支持  
中華頤養院

DONATE VIA CREDIT CARD



[Click here for Donation Form](#)  
[to mail a check](#)



**South Cove Manor at Quincy Point  
Rehabilitation Center**

288 Washington Street, Quincy, MA 02169  
(617) 423-0590

[www.SouthCoveManor.org](http://www.SouthCoveManor.org)  
[info@southcovemanor.org](mailto:info@southcovemanor.org)



If you believe you received this message in error or wish to no longer receive email from us, please  
[\(Unsubscribing is not supported in previews\).](#)